
 

Protokoll          
                  Kommunfullmäktige

2024-06-19
 
Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2024-06-19 
Tid: 17:00-21:45 
Plats: Fregatten 
 
Beslutande 
Katja Nikula (S), ordförande 
Michael Ernfors (M), förste vice ordförande 
Birgit Lövkvist (V), andre vice ordförande 
Olof Lundberg (S), ej § 138 på grund av jäv 
Elias Elm Nikula (S), ersätter Olof Lundberg (S) § 138 
Jan Rudén (S), ej § 137 på grund av jäv 
Elias Elm Nikula (S), ersätter Jan Rudén (S) § 137 
Ida Melin (S) 
Johnny Alexandersson (S) 
Sanida Okanovic (S) 
Morgan Andersson (S) 
Lars-Ebbe Pettersson (S) 
Janette Olsson (S) 
Mikael Niklasson (S), ersätter Himan Mojtahedi (S) § 119-123 
Himan Mojtahedi (S) § 124-148 
Ann Christensen (S) 
Kajs-Marie Ljung (S), ersätter Stefan Persson (S) 
Göran Andtbacka (S) 
Ann-Christin Jirblom Karlsson (S), ersätter Maria Rytterstig Kovacevic (S) 
Maria Renfors (M) 
Wouter Fortgens (M) 
Viveca Andersson (M) 
Kent Sylvan (M), ersätter Lillemor Arvidsson (M) 
Alexandra Ward-Slotte (M) 
Maggie Robertsson (M) 
Henrik Wenell (M) 
Karin Sylvan (M), ersätter Mats Gjertz (M) 
Ann Damberg Ström (M) 
Egil Midtbö (M) 
Christian Ottosson (M), ersätter Eva Fredriksson (M) 
Linda-Maria Hermansson (C) 
Mattias Vernberg (C) § 123-148 
Håkan Hermansson (C) 
Nedžad Deumić (KD), ej § 138 på grund av jäv 
Henrik Hansson (KD) 
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Torbjörn Spaak (KD) 
Annika Åberg - Darell (V) 
Truls Johannessen (V) 
Lisbeth Svensson (L) 
Göder Bergermo (L) 
Jimmy Lövgren (MP) 
Johan Thunberg (-) 
Christina Svensson (SD) 
Tomas Palm (SD) 
Kia Häggqvist (SD) 
Hans Häggqvist (SD) 
Daniel Thomsen (SD) 
Thomas Granlund (SD) 
Jimi Svensson (SD) 
Agneta Pettersson Bell (ST) 
Helena Järpsten (ST) 
Sara Hohlfält (ST) 
 
 
Ersättare 
Mikael Niklasson (S) § 124-136 
Elias Elm Nikula (S) § 119-136, 139-148 
Sandra Bengts (S) § 123-148 
Jessica Gustafsson (V) 
Kjell Stahre (ST) 
 
 
Övriga närvarande 
Jakob Hallman, ordförande kommunrevisionen 
Pia Andell, vice ordförande kommunrevisionen 
Pernilla Sandén (M), kommunrevisor 
Maria Jonsson, kommundirektör 
Elisabeth Andreasson, sektorchef utbildning § 119-124 
Rickard Persson, sektorchef socialtjänst § 119-124 
Fredric Arpfjord, sektorchef samhällsbyggnad § 119-124 
Marcus Starcke, sektorchef stödfunktioner § 119-124 
Christer Larsson, personalchef § 119-124 
Maja-Liisa Odelius, kommunsekreterare 
Annie Frid, nämndsekreterare 
 
 
Justeringsdag: 2024-06-25  
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Justerare: Egil Midtbö (M) 
 Lisbeth Svensson (L) 
 
 
 
 
Maja-Liisa Odelius Katja Nikula (S) Egil Midtbö (M) Lisbeth Svensson (L) 
sekreterare ordförande justerare justerare 
 
 
  
Protokollet är justerat digitalt och innehåller enbart digitala signaturer. 
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Tillkännagivande om justerat protokoll 
 
Protokollet har justerats. Justeringen har gjorts offentlig genom anslagsbevis på kommunens 
anslagstavla. 
 
Kommunfullmäktige 
 
Justeringsdatum: 2024-06-25  
Paragrafer: 119-148  
Datum då anslaget sätts upp: 2024-06-26 
Datum då anslaget tas ned: 2024-07-18 
 
Protokollet förvaras på kommunkansliet. 
 
 
 
Maja-Liisa Odelius  
sekreterare 
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Innehållsförteckning 
 

§ 119 Fastställande av föredragningslistan   

§ 120 Allmänhetens frågestund  KS 2024/15  

§ 121 Aktuell kommuninformation  KS 2024/16  

§ 122 Enkel fråga till allmänna utskottets ordförande 

om vad räddningstjänsten kostade 2023 i 

jämförelse med 2021, Nedžad Deumić (KD) 

KS 2024/112  

§ 123 Resultat av rådgivande folkomröstning om 

kommunal skolverksamhet på Ucklumskolan F-3  

KS 2023/766  

§ 124 Strategisk plan 2025-2027, Budget 2025 KS 2023/864  

§ 125 Uppföljning och prognos tertial 1 2024, 

Stenungsunds kommun  

KS 2024/384  

§ 126 Reglemente för gymnasieskolans lokala 

programråd  

KS 2024/193  

§ 127 Revidering av taxor och avgifter vid uthyrning 

av lokaler på Nösnäsgymnasiet 

KS 2024/479  

§ 128 Taxor och uthyrningsprinciper - 

idrottsanläggningar 

KS 2024/49  

§ 129 Motion om skärmfri förskola - L, MP, V, C och 

KD 

KS 2024/526  

§ 130 Ersättning för kommunal primärvård annan 

kommun 2024 

KS 2024/442  

§ 131 Antagande av VA-taxa 2025  KS 2024/167  

§ 132 Antagande av avfalls- och slamtaxa för åren 

2024-2025  

KS 2024/55  

§ 133 Svar på revisionsrapport - Grundläggande 

granskning 2023  

KS 2024/481  

§ 134 Demokratiberedningens förslag till reviderat 

reglemente - Rådet för personer med 

funktionsnedsättning 

 

KS 2024/309  
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§ 135 Demokratiberedningens förslag till reviderat 

reglemente för Pensionärsrådet 

KS 2024/310  

§ 136 Revidering av riktlinjer för kravhantering KS 2024/514  

§ 137 Prövning av ansvarsfrihet för 

Samordningsförbundet Älv och Kusts styrelse 

avseende verksamhetsåret 2023  

KS 2024/449  

§ 138 Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst och 

prövning av ansvarsfrihet för direktionen 

KS 2024/466  

§ 139 Väckt ärende - Motion om plan för 

kollektivtrafik i kommunen, Annika Åberg-

Darell (V) 

KS 2024/312  

§ 140 Väckt ärende - Motion om att öka andelen vuxna 

i skolan genom att införa "klassmorfar", Helena 

Järpsten (ST) 

KS 2024/321  

§ 141 Väckt ärende - Motion om utredning för möjlig 

lokalisering av nya generationens kärnkraft i 

Stenungsunds kommun, Tomas Palm och Hans 

Häggqvist (SD) 

KS 2024/344  

§ 142 Väckt ärende - Motion om att förbättra 

logistiken runt buss och tågstationen, Truls 

Johannessen (V) 

KS 2024/505  

§ 143 Väckt ärende - Motion angående busskort för 

pensionärer, så kallat seniorkort, Vänsterpartiet 

KS 2024/689  

§ 144 Väckt ärende - Motion om Pratbänkar och 

Vänskapsbänkar i syfte att motverka social 

ensamhet, Vänsterpartiet 

KS 2024/690  

§ 145 Fyllnadsval av en ersättare i valnämnden KS 2024/28  

§ 146 Begäran om entledigande från uppdrag som 

ledamot i beredningen för hållbara livsvillkor, 

Claudia Söderström (M) 

KS 2024/27  

§ 147 Fyllnadsval av ledamot i beredningen för 

hållbara livsvillkor 

 

KS 2024/28  
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§ 148 Inkomna beslut och protokoll till 

kommunfullmäktige 

KS 2024/17  
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§ 119  
 
Fastställande av föredragningslistan 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige fastställer föredragningslistan med ändringen att ärende Aktuell 
kommuninformation utgår.  
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§ 120 Dnr: KS 2024/15 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige noterar informationen.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Tre frågeställare har inkommit med en gemensam fråga till allmänhetens frågestund, med 
anledning av att Stenungsunds kommun har höjt gränsen för seniorkort från 65 till 70 års 
ålder. Frågan lyder enligt följande:  
 
”Vi vill veta om kommunen har gjort en konsekvensanalys för hälso- och sjukvårdskostnader i 
samband med ökande social isolering och ofrivillig ensamhet som följd?”   
 
Välfärdsutskottets ordförande Jan Rudén (S) besvarar frågan. 
 
Beslutsunderlag 
Fråga till allmänhetens frågestund 2024-06-11  
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§ 121 Dnr: KS 2024/16 
 
Aktuell kommuninformation 
 
Beslut 
Ärendet utgår.  
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§ 122 Dnr: KS 2024/112 
 
Enkel fråga till allmänna utskottets ordförande om vad 
räddningstjänsten kostade 2023 i jämförelse med 2021, Nedžad 
Deumić (KD) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige noterar informationen och anser frågan besvarad.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Nedžad Deumić (KD) har inkommit med följande fråga till allmänna utskottets ordförande, 
Wouter Fortgens (M), att besvara:  

”Vilken kostnad har kommunens medlemskap i RSG haft 2023, inklusive anslutningsavgift, i 
jämförelse med medlemskap i SBRF 2021 och vilken kostnad budgeteras och prognostiseras 
för medlemskap 2024?  
 
 
Beslutsunderlag 
Enkel fråga 2024-05-16 
 
 
Inlägg i debatten 
Nedžad Deumić (KD) och Wouter Fortgens (M) gör inlägg i debatten.  
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§ 123 Dnr: KS 2023/766 
 
Resultat av rådgivande folkomröstning om kommunal 
skolverksamhet på Ucklumskolan F-3 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige noterar informationen. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att inte vidta någon ytterligare åtgärd med anledning av den 
rådgivande folkomröstningen. 
 
 
Reservation  
Birgit Lövkvist (V), Linda-Maria Hermansson (C), Mattias Vernberg (C), Håkan Hermansson 
(C), Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD), Torbjörn Spaak (KD), Annika Åberg-
Darell (V), Truls Johannessen (V), Jimmy Lövgren (MP), Johan Thunberg (Ober), Christina 
Svensson (SD), Tomas Palm (SD), Kia Häggqvist (SD), Hans Häggqvist (SD), Daniel 
Thomsen (SD), Thomas Granlund (SD), Jimi Svensson (SD), Agneta Pettersson Bell (ST), 
Helena Järpsten (ST) och Sara Hohlfält (ST) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
Nedžad Deumićs (KD), Linda-Maria Hermanssons (C) och Annika Åberg-Darells (V) förslag.  
 
Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD) och Torbjörn Spaak (KD) lämnar skriftlig 
reservation enligt följande:  
”Kristdemokraterna har verkat för att kommunfullmäktiges tidigare beslut, om att 
Ucklumskolan ska bedriva skolverksamhet så länge elevantalet överstiger 40 elever, ska 
respekteras. Vi anser att engagemanget kring initiativet till den historiska folkomröstningen 
och resultatet av densamma tydligt bekräftar att en absolut majoritet vill att Ucklumskolan 
ska fortsätta bedriva skolverksamhet. Vi har dessutom riktat kritik mot hur frågan och 
svarsalternativen till folkomröstningen har formulerats. 
Vi föreslog en hållbar finansiering för fortsatt skolverksamhet i samband med beslut om 
budget 2024 och har i den pågående budgetprocessen för 2025 initierat ett gemensamt 
ansvarstagande och en gemensam plan för Ucklumskolans framtid. Tyvärr har styrande 
partier (S och M), med stöd av L, inte ställt sig bakom vårt initiativ och i stället röstat för att 
skolan ska stängas - i motsats till majoritetens vilja utifrån folkomröstningens resultat. Det 
beklagar vi.” 
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Christina Svensson (SD), Tomas Palm (SD), Kia Häggqvist (SD), Hans Häggqvist (SD), 
Daniel Thomsen (SD), Thomas Granlund (SD) och Jimi Svensson (SD) lämnar skriftlig 
reservation enligt följande:  
”Sverigedemokraterna i Stenungsund värnar om landsbygden och dess skolor. Vi anser att det 
är beklagligt att de styrande politikerna tillsammans med liberalerna väljer att stänga en 
fungerande landsbygdsskola. Vår ambition är att hela kommunen ska leva och utvecklas, och 
att alla kommundelar ska bidra till att göra Stenungsund till en attraktiv kommun.” 
 
Birgit Lövkvist (V), Annika Åberg-Darell (V) och Truls Johannessen (V) lämnar skriftlig 
reservation enligt följande: 
”Vänsterpartiet motsätter sig M och S förslag om nedläggning av Ucklumskolan. 
Vänsterpartiet håller fast vid det löfte som tidigare beslutats, 2019 om att skolan F-3 skall 
finnas kvar. Vi har förhållit oss till samma linje i frågan sedan 2019 och är inte det minsta 
oroliga över skolans existens. 
Vi menar att det är av största vikt för samhällets utveckling i kommunens östra delar att det 
finns en skola för mindre barn. Det är en av de viktigaste faktorerna när barnfamiljer väljer 
var de vill bo. Vi ser med större oro på utvecklingen av kommunens östra delar utan skola än 
med en mindre skola. 
Vi ser det också otroligt oroande att den styrande majoriteten nonchalerar resultatet av den 
genomförda folkomröstningen som visade med tydlighet ett stort stöd, med 6000 röster, för att 
behålla skolan i Ucklum vilket vi anser göder ytterligare politikerförakt.” 
 
Sammanfattning av ärendet 
Den 9 juni 2024 genomfördes en rådgivande folkomröstning om kommunal skolverksamhet 
på Ucklumskolan. Frågeställningen i folkomröstningen var Röstar du för att 
kommunfullmäktiges beslut att stänga Ucklumskolan ska följas? 
 
9 345 av 21 601 röstberättigade röstade i folkomröstningen, vilket ger ett valdeltagande på 
43,3 %. 23,3 % röstade ja, 67,9 % röstade nej och 7,8 % röstade avstår.  
 
Kommunfullmäktige ska efter genomförd folkomröstning ta del av röstningsresultatet och 
fatta ett beslut i den sakfråga som folkomröstningen avsåg. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-17 § 219 
Tjänsteskrivelse 2024-06-12 
Kommunfullmäktige 2023-09-14 § 120 
Barnkonsekvensanalys 2023-05-19 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Olof Lundberg (S), Jan Rudén (S), Mikael Niklasson (S), Wouter Fortgens (M), Lisbeth 
Svensson (L) och Kajs-Marie Ljung (S) tillstyrker kommunstyrelsens förslag.  
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Linda-Maria Hermansson (C) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag.  
 
Nedžad Deumić (KD), Linda-Maria Hermansson (C) och Annika Åberg-Darell (V) föreslår 
kommunfullmäktige besluta att acceptera folkomröstningens resultat genom att dra tillbaka 
beslutet om en stängning av Ucklumskolan, att skolan fortsatt ska vara öppen under 2024, 
samt att ge personal- och ekonomiutskottet i uppdrag att arbeta in kostnaden för fortsatt 
skolverksamhet utan att överföra medel från övriga skolor inför 2025. 
 
Jimmy Lövgren (MP), Johan Thunberg (Ober), Truls Johannessen (V), Tomas Palm (SD), 
Hans Häggqvist (SD), Helena Järpsten (ST), Agneta Pettersson Bell (ST), Henrik Hansson 
(KD) och Torbjörn Spaak (KD) tillstyrker Nedžad Deumićs (KD), Linda-Maria Hermanssons 
(C) och Annika Åberg-Darells (V) förslag. 
 
Beslutsgång  
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Nedžad Deumićs (KD), Linda-Maria 
Hermanssons (C) och Annika Åberg-Darells (V) förslag. Ordförande konstaterar att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsen förslag.  
 
Omröstning begärs 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång:  
Ja-röst för kommunstyrelsens förslag.  
Nej-röst för Nedžad Deumićs (KD), Linda-Maria Hermanssons (C) och Annika Åberg-Darells 
(V) förslag. 
 
Omröstningsresultat 
Med 27 ja-röster för kommunstyrelsens förslag och 22 nej-röster Nedžad Deumićs (KD), 
Linda-Maria Hermanssons (C) och Annika Åberg-Darells (V) förslag har kommunfullmäktige 
beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Följande röstade ja: Katja Nikula (S), Michael Ernfors (M), Olof Lundberg (S), Jan Rudén 
(S), Ida Melin (S), Johnny Alexandersson (S), Sanida Okanovic (S), Morgan Andersson (S), 
Lars-Ebbe Pettersson (S), Janette Olsson (S), Mikael Niklasson (S), Ann Christensen (S), 
Kajs-Marie Ljung (S), Göran Andtbacka (S), Ann-Christin Jirblom Karlsson (S), Maria 
Renfors (M), Wouter Fortgens (M), Viveca Andersson (M), Kent Sylvan (M), Alexandra 
Ward-Slotte (M), Maggie Robertsson (M), Henrik Wenell (M), Karin Sylvan (M), Ann 
Damberg Ström (M), Egil Midtbö (M), Lisbeth Svensson (L) och Göder Bergermo (L).  
 
Följande röstade nej: Birgit Lövkvist (V), Christian Ottosson (M), Linda-Maria Hermansson 
(C), Mattias Vernberg (C), Håkan Hermansson (C), Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson 
(KD), Torbjörn Spaak (KD), Annika Åberg-Darell (V), Truls Johannessen (V), Jimmy 
Lövgren (MP), Johan Thunberg (Ober), Christina Svensson (SD), Tomas Palm (SD), Kia 
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Häggqvist (SD), Hans Häggqvist (SD), Daniel Thomsen (SD), Thomas Granlund (SD), Jimi 
Svensson (SD), Agneta Pettersson Bell (ST), Helena Järpsten (ST) och Sara Hohlfält (ST). 
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§ 124 Dnr: KS 2023/864 
 
Strategisk plan 2025-2027, Budget 2025 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige:  

Kommunfullmäktige beslutar att 

1. Fastställa skattesatsen till 21,64 per skattekrona. 
2. Fastställa anslaget för Politisk verksamhet till 12 264 tkr och därmed fastställa den 

fördelning inom anslaget som är avsatt för revisionen på 10 % motsvarande 1 226 tkr. 
3. Fastställa att partistödet för 2025 utgår med en budgetsumma motsvarande 45 % av det i 

juli året före budgetåret gällande prisbasbelopp, multiplicerat med antalet ledamöter i 
kommunfullmäktige. Denna summa fördelas i ett grundbelopp på 20 % som delas lika till 
varje parti som är representerade i fullmäktige och ett mandatstöd som uppgår till 80 % av 
budgeterat belopp per mandat och år.   

4. Fastställa kommunens låneram för nyupplåning till 250 mnkr för 2025. 
5. Fastställa dokumentet ”Strategisk plan 2025-2027, Budget 2025” och däri ingående ramar 

för drift och investeringar.  
6. Fastställa de ekonomiska styrprinciperna. 
7. Fastställa lokalresursplan. 
 
 
Reservation 
Birgit Lövkvist (V), Linda-Maria Hermansson (C), Mattias Vernberg (C), Håkan Hermansson 
(C), Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD), Torbjörn Spaak (KD), Annika Åberg - 
Darell (V), Truls Johannessen (V), Lisbeth Svensson (L), Göder Bergermo (L), Christina 
Svensson (SD), Tomas Palm (SD), Kia Häggqvist (SD), Hans Häggqvist (SD), Daniel 
Thomsen (SD), Thomas Granlund (SD), Jimi Svensson (SD), Agneta Pettersson Bell (ST), 
Helena Järpsten (ST) och Sara Hohlfält (ST) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
respektive partis eget budgetförslag.  
 
Jimmy Lövgren (MP) samt Johan Thunberg (Ober) reserverar sig generellt sett mot fastställd 
Strategisk plan 2025-2027, budget 2025. Johan Thunberg (Ober) reserverar sig där till mot 
beslutet till förmån för eget ändringsförslag på beslutspunkt 7.  
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Kommunfullmäktige
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 186 
Tjänsteskrivelse 2024-05-14 
Strategisk plan 2025-2027, budget 2025 
Driftramar 2025-2027, Budget 2025 
Investeringsbudget 2025-2027 
Ekonomiska sammanställningar 2025-2027 
Lokalresursplan Stenungsunds kommun 2024-2032 
Ekonomiska styrprinciper 
Yrkande Sveriges Lärare 
Yrkande Vision 
Yrkande Kommunal 
Sverigedemokraternas förslag till budget 2025 
Stenungsundspartiets förslag till budget 2025 
Centerpartiets förslag till budget 2025 
Kristdemokraternas förslag till budget 2025 
Vänsterpartiets förslag till budget 2025 
Liberalernas förslag till budget 2025 
Samverkansgruppen - Budget 2025 – Utredningsuppdrag 
 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Förslag avseende beslutspunkt 1-7 
Maria Renfors (M), Jan Rudén (S), Janette Olsson (S), Ida Melin (S), Olof Lundberg (S) och 
Alexandra Ward-Slotte (M), tillstyrker kommunstyrelsens förslag i sin helhet, innebärande 
bland annat att Socialdemokraternas och Moderaternas Strategisk plan 2025-2027, budget 
2025 fastställs.  
 
Tomas Palm (SD) och Hans Häggqvist (SD) föreslår att Sverigedemokraternas förslag till 
budget 2025 med däri ingående ramar för drift och investeringar fastställs (beslutspunkt 5). 
 
Agneta Pettersson Bell (ST), Sara Hohlfält (ST) och Helena Järpsten (ST) föreslår att 
Stenungsundspartiets förslag till budget 2025 med däri ingående ramar för drift och 
investering fastställs (beslutspunkt 5).  
 
Linda-Maria Hermansson (C) och Håkan Hermansson (C) föreslår att Centerpartiets förslag 
till budget 2025 med däri ingående ramar för drift och investeringar fastställs (beslutspunkt 
5).  
 
Nedžad Deumić (KD) tillstyrker kommunstyrelsens förslag avseende beslutspunkt 1, 3-4 samt 
6-7 och yrkar avslag till beslutspunkt 2 samt 5.  
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Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD) och Torbjörn Spaak (KD) föreslår att anslaget 
för politisk verksamhet fastställs till 12 000 tkr (beslutspunkt 2) och att Kristdemokraternas 
förslag till budget 2025 med däri ingående ramar för drift och investeringar fastställs 
(beslutspunkt 5). 
 
Annika Åberg-Darell (V) föreslår att anslaget för politisk verksamhet fastställs till 11 464 tkr 
(beslutspunkt 2) och att Vänsterpartiets förslag till budget 2025 med däri ingående ramar för 
drift och investeringar fastställs (beslutspunkt 5).  
 
Lisbeth Svensson (L) tillstyrker kommunstyrelsens förslag avseende beslutspunkt 1-4 samt 6-
7 och yrkar avslag till beslutspunkt 5.  
Lisbeth Svensson (L) och Göder Bergermo (L) föreslår att Liberalernas förslag till budget 
2025 med däri ingående ramar för drift och investeringar fastställs (beslutspunkt 5).   
 
Johan Thunberg (Ober) yrkar avslag till Socialdemokraternas och Moderaternas Strategisk 
plan 2025-2027, budget 2025, samt Liberalernas förslag till budget 2025 (beslutspunkt 5).  
Johan Thunberg (Ober) föreslår att anslaget för politisk verksamhet fastställs till 11 329 tkr 
(beslutspunkt 2). 
 
Olof Lundberg (S) yrkar avslag till Johan Thunbergs (Ober) förslag avseende politiskt anslag 
(beslutspunkt 2).  
 
Ida Melin (S) yrkar avslag till samtliga alternativa budgetförslag till Socialdemokraternas och 
Moderaternas Strategisk plan 2025-2027, budget 2025 (beslutspunkt 5).  
 
Tilläggs- samt ändringsförslag  
Michael Ernfors (M) föreslår som tillägg till kommunstyrelsens förslag, beslutspunkt 2, att 
fördelning inom anslaget Politisk verksamhet som är avsatt för revisionen fastställs till 10 % 
motsvarande 1 226 tkr. 
 
Linda-Maria Hermansson (C), med instämmande av Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson 
(KD), Annika Åberg-Darell (V), Lisbeth Svensson (L), Jimmy Lövgren (MP) och Johan 
Thunberg (Ober), föreslår att Samverkansgruppens gemensamma utredningsuppdrag antas 
som tillägg till kommunstyrelsens förslag. 
 
Helena Järpsten (ST) föreslår som tillägg till kommunstyrelsens förslag, beslutspunkt 7, att 
lokalresursplanen kompletteras med att Hasselhöjdens äldreboende ska ha ett tillagningskök.  
 
Johan Thunberg (Ober) föreslår som ändring av kommunstyrelsens förslag, beslutspunkt 7, att 
meningen på sida 14 som lyder: “Ombyggnation av Tallåsens nuvarande produktionskök till 
kontor för hemsjukvårdens sjuksköterskor, klart 2029” stryks.  
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Olof Lundberg (S) föreslår att kommunfullmäktige avslår Johan Thunbergs (Ober) 
ändringsförslag på beslutspunkt 7.  
 
Inlägg i debatten 
Sanida Okanovic (S) gör ett inlägg i debatten. 
 
Beslutsgång 
Beslutspunkt 1-7 
Ordförande börjar med att fråga om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag avseende punkt 1, 3-4 samt 6-7 och konstaterar att så sker.  
 
Ordförande redogör sedan för att det finns 4 olika förslag gällande beslutspunkt 2, anslag för 
politisk verksamhet: 

• Kommunstyrelsens (Socialdemokraternas och Moderaternas) förslag: 12 264 tkr. 
Sverigedemokraterna, Stenungsundspartiet, Centerpartiet och Liberalerna har 
motsvarande förslag avseende anslag för politisk verksamhet.  

• Kristdemokraternas förslag: 12 000 tkr. 
• Vänsterpartiets förslag: 11 464 tkr.  
• Johan Thunbergs (Ober) förslag: 11 329 tkr.  

 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att kommunfullmäktige beslutat i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Ordförande redogör därefter för att det finns 7 förslag avseende beslutspunkt 5, det vill säga 
vilken budget med ingående ramar för drift och investeringar som ska fastställas: 

• Kommunstyrelsens förslag, det vill säga Socialdemokraternas och Moderaternas 
Strategisk plan 2025-2027, budget 2025. 

• Sverigedemokraternas förslag till budget 2025. 
• Stenungsundspartiets förslag till budget 2025. 
• Centerpartiets förslag till budget 2025.  
• Kristdemokraternas förslag till budget 2025.  
• Vänsterpartiets förslag till budget 2025.  
• Liberalernas förslag till budget 2025. 

 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att kommunfullmäktige beslutat i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
Tilläggs- samt ändringsförslag 
Sist i ordningen prövar ordförande de tilläggs- samt ändringsförslag som lagts i ärendet. 
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Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan anta Michael Ernfors (M) tilläggsförslag på 
beslutspunkt 2, avseende anslaget för revisionen, och konstaterar att så sker. 
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan anta Linda-Maria Hermanssons (C) med fleras 
tilläggsförslag om Samverkansgruppens gemensamma utredningsuppdrag. Ordförande 
konstaterar att kommunfullmäktige avslagit Linda-Maria Hermanssons (C) med fleras 
tilläggsförslag.  
 
Omröstning begärs 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång:  
Ja-röst för att anta Linda-Maria Hermanssons (C) med fleras tilläggsförslag. 
Nej-röst för att avslå tilläggsförslaget.  
 
Omröstningsresultat  
Med 13 ja-röster för att anta Linda-Maria Hermanssons (C) med fleras tilläggsförslag och 27 
nej-röster för att avslå tilläggsförslaget har kommunfullmäktige beslutat att avslå Linda-Maria 
Hermanssons (C) med fleras tilläggsförslag om Samverkansgruppens gemensamma 
utredningsuppdrag.  
9 ledamöter avstod från att rösta.  
 
Följande röstade ja: Birgit Lövkvist (V), Linda-Maria Hermansson (C), Mattias Vernberg (C), 
Håkan Hermansson (C), Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD), Torbjörn Spaak (KD), 
Annika Åberg-Darell (V), Truls Johannessen (V), Lisbeth Svensson (L), Göder Bergermo (L), 
Jimmy Lövgren (MP) och Johan Thunberg (Ober).  
 
Följande röstade nej: Katja Nikula (S), Michael Ernfors (M), Olof Lundberg (S), Jan Rudén 
(S), Ida Melin (S), Johnny Alexandersson (S), Sanida Okanovic (S), Morgan Andersson (S), 
Lars Ebbe Pettersson (S), Janette Olsson (S), Himan Mojtahedi (S), Ann Christensen (S), 
Kajs-Marie Ljung (S), Göran Andtbacka (S), Ann-Christin Jirblom Karlsson (S), Maria 
Renfors (M), Wouter Fortgens (M), Viveca Andersson (M), Kent Sylvan (M), Alexandra 
Ward-Slotte (M), Maggie Robertsson (M), Henrik Wenell (M), Karin Sylvan (M), Ann 
Damberg Ström (M), Egil Midtbö (M), Christian Ottosson (M) och Kia Häggqvist (SD).  
 
Följande avstod från att rösta: Christina Svensson (SD), Tomas Palm (SD), Hans Häggqvist 
(SD), Daniel Thomsen (SD), Thomas Granlund (SD), Jimi Svensson (SD), Agneta Pettersson 
Bell (ST), Helena Järpsten (ST) och Sara Hohlfält (ST).  
 
Beslutsgång fortsättning 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan anta Helena Järpstens (ST) tillsförslag på 
beslutspunkt 7. Ordförande konstaterar att kommunfullmäktige avslagit tilläggsförslaget. 
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Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan anta Johan Thunbergs (Ober) ändringsförslag 
på beslutspunkt 7. Ordförande konstaterar att kommunfullmäktige avslagit ändringsförslaget. 
 
Beslut skickas till 
sandra.kristensson@stenungsund.se 
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§ 125 Dnr: KS 2024/384 
 
Uppföljning och prognos tertial 1 2024, Stenungsunds kommun 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Uppföljning och prognos, tertial 1 2024, Stenungsunds 
kommun. 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Utfallet för perioden uppgår till -24,8 mnkr, vilket kan jämföras med 32,1 mnkr vid samma 
period föregående år. Den främsta anledningen till den stora skillnaden är nedskrivning av 
projekt resecentrum. Intäkterna har ökat med 12 % och kostnaderna med 6 % jämfört med 
samma period 2023. Bidragen är den främsta orsaken till ökningen av intäkterna medan 
pensionskostnaderna står för den största ökningen på kostnadssidan. 

Prognosen för helåret är ett underskott om 44,6 mnkr, vilket är 49,6 mnkr sämre än 
budgeterade 5,0 mnkr. Den enskilt största posten som förklarar avvikelsen är beslutet att inte 
genomföra projekt resecentrum som beräknas påverka utfallet med -54 mnkr 2024. 

Sektorernas samlade prognos visar ett underskott om 2,5 mnkr där sektor utbildning 
prognostiserar 1,0 mnkr i överskott, sektor stödfunktioner och sektor samhällsbyggnad 0,7 
mnkr respektive 2,8 mnkr i underskott. Sektor socialtjänst prognostiserar en nollprognos. 

Den politiska verksamheten prognostiserar ett underskott om 0,5 mnkr och 
kommunövergripande prognostiserar ett underskott på 2,0 mnkr. Där utöver prognostiseras 
nedskrivningen av projekt resecentrum till ett underskott på 54 mnkr. 

Inom de avgiftsfinansierade verksamheterna prognostiserar Avfall ett underskott om 10,0 
mnkr och VA ett underskott om 3,0 mnkr.  

Kommunens nettoinvesteringar uppgår till 75,2 mnkr för perioden. Prognosen uppgår till 
449,6 mnkr, vilket är 382,9 mnkr lägre än årets investeringsbudget. Avvikelsen beror bland 
annat på förskjutningar i tidsplaner på grund av till exempel överklaganden och längre 
ledtider samt att projekt resecentrum har avbrutits.  

Stenungsundshem redovisar för perioden ett resultat om 0,2 mnkr och prognostiserar ett 
resultat för året om 27,0 mnkr. Stenungsunds Energi och Miljö AB redovisar för perioden ett 
resultat om 5,0 mnkr och prognostierar ett resultat för året på 5,0 mnkr.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 182 
Tjänsteskrivelse 2024-05-13 
Uppföljning och prognos, tertial 1 2024, Stenungsunds kommun 
 
Beslut skickas till 
annette.bergholtz@stenungsund.se 
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§ 126 Dnr: KS 2024/193 
 
Reglemente för gymnasieskolans lokala programråd 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige antar reviderat reglemente för gymnasieskolans lokala programråd. 
Därmed upphör det av kommunfullmäktige den 12 december 2012 beslutade reglementet att 
gälla. 

 
Sammanfattning av ärendet 
Av gymnasieförordningen (2010:2039) 1 kap. 8 § framgår att det för yrkesprogrammen i 
gymnasieskolan ska finnas ett eller flera lokala programråd för samverkan mellan skola och 
arbetsliv. 
 
Befintligt reglemente för gymnasieskolans lokala programråd har reviderats. Behovet av 
samverkan kring utbildningens långsiktiga utveckling och kvalitet och rektors flexibilitet 
kring det arbetsplatsförlagda lärandet har tydliggjorts. Programråden har anpassats till 
nuvarande utbud och lärlingsutbildningarna har delats upp i flera programråd.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 161 
Välfärdsutskottet 2024-04-24 § 48 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-22 
Reglemente för gymnasieskolans lokala programråd 
Antaget reglemente för gymnasieskolans lokala programråd 
 
Beslut skickas till 
Marie.wibergsernevall@stenungsund.se 
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§ 127 Dnr: KS 2024/479 
 
Revidering av taxor och avgifter vid uthyrning av lokaler på 
Nösnäsgymnasiet 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa taxor och avgifter för uthyrning av lokaler på 
Nösnäsgymnasiet. Taxorna ska följa konsumentprisindex (KPI) och justeras varje kalenderår. 
De nya taxorna gäller från och med 1 augusti 2024.  
 
Därmed upphör följande beslut att gälla: 
KF 2018-03-12 § 33 dnr 2016/0665 
KF 2017-06-19 § 132 dnr 2016/0665 
KF 2013-09-23 § 140 dnr 2011/0806 
KF 2012-12-17 § 234 dnr 2012/0750 
 
 
Reservation  
Birgit Lövkvist (V), Linda-Maria Hermansson (C), Mattias Vernberg (C), Håkan Hermansson 
(C), Annika Åberg-Darell (V), Truls Johannessen (V) och Jimmy Lövgren (MP) reserverar 
sig mot beslutet till förmån för Linda-Maria Hermanssons (C) förslag.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen har reviderat taxor och avgifter för de lokaler som hyrs ut på Nösnäsgymnasiet. 
Taxor och avgifter har reviderats av flera skäl.  

1. Prisbilden behövde säkerställas i förhållande till övrig kommunal lokaluthyrning och 
till omvärlden. 

2. Årlig indexjustering behöver införas.  
3. Nya lokaler behöver prissättas. 
4. Vissa lokaler bör hyras ut för hel- eller halvdag och inte per timma som idag. 
5. Prisgrupper, ordningsavgifter och allmänna föreskrifter behöver justeras.   

 
Föreslagen justering taxor och avgifter beräknas ge en årlig intäktsökning om cirka 60 tkr 
utifrån 2023 års besökstal. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 162 
Tjänsteskrivelse 2024-04-23 
Taxor och avgifter vid uthyrning av lokaler på Nösnäsgymnasiet 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Linda-Maria Hermansson (C) föreslår att taxan för övernattning i Nösnäsgymnasiet för 
prisgrupp 1 ligger kvar på nuvarande nivå (75kr/person/natt).  
 
Annika Åberg-Darell (V) tillstyrker Linda-Maria Hermanssons (C) förslag.  
 
Olof Lundberg (S) föreslår att kommunfullmäktige avslår Linda-Maria Hermanssons (C) 
förslag.  
Olof Lundbergs (S) tillstyrker kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Linda-Maria Hermanssons (C) förslag och 
konstaterar att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
 
Beslut skickas till 
eva.eriksson@stenungsund.se  
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§ 128 Dnr: KS 2024/49 
 
Taxor och uthyrningsprinciper - idrottsanläggningar 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa taxor och uthyrningsprinciper för 
idrottsanläggningar. Taxorna ska följa konsumentprisindex (KPI) och justeras automatiskt 
varje kalenderår. De nya taxorna gäller från och med 1 juli 2024.  

 
Därmed upphör följande beslut att gälla: 
KF 8 juni 2022 § 110, dnr 2022/428. Taxor och avgifter för idrottshallar och anläggningar, 
KF 8 juni 2022 § 111, dnr 2022/448. Taxor och avgifter för simhallen, 
KF 10 april 2019 § 51, dnr 2019/146. Hyresregler för bokning av idrottshallar samt allmänna 
ordningsföreskrifter, 
KF 25 juni 2018 § 25, dnr 2017/528. Kategoriindelning för taxor i idrottsanläggningar, 
KF 12 mars 2018 § 33, dnr 2016/0665. Kategoriindelning för pensionärs- och 
handikapporganisationer. 
 
 
Reservation  
Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD) och Torbjörn Spaak (KD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Henrik Hanssons (KD) förslag om återremiss.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen har gjort en översyn av taxor och avgifter för idrottshallar och gymnastiksalar, 
Nösnäs idrottsområde och Stenungsund Arena. Även hyresregler och allmänna 
ordningsföreskrifter för dessa lokaler har setts över. Översynen genomfördes för att 
säkerställa prisbilden på kommunens idrottsanläggningar i förhållande till kringliggande 
kommuner och för att skapa en tydlighet kring definitioner och process vid fördelning av 
tider.  
Efter omvärldsbevakning och marknadsmässig jämförelse föreslår förvaltningen att taxor och 
avgifter justeras. För att underlätta för dem som hyr och/eller vistas i lokalerna förtydligas 
uthyrningsprinciper, villkor för prissättning, prioriteringsordning vid tilldelning av tider, 
möjligheten till jämförelse av prissättning mellan lokalkategorier och allmänna föreskrifter.  
 
Justeringen av taxor och avgifter beräknas ge en årlig intäktsökning om cirka 300 tkr utifrån 
2023 års besöksantal och bidrar till att nå en budget i balans. 

27S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 8
7b

c3
a5

4-
3f

31
-4

d6
e-

bf
da

-fa
61

71
64

06
2b



 
 

Detta protokoll är elektroniskt signerat och 
juridiskt bindande.  

Rätt utdraget intygar 

 

Protokoll
Kommunfullmäktige
2024-06-19

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 163 
Välfärdsutskottet 2024-04-24 § 49 
Tjänsteskrivelse 2024-03-30 
Förslag - Taxor och uthyrnings principer – idrottsanläggningar 
Befintliga taxor och uthyrningsprinciper 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Henrik Hansson (KD) föreslår att ärendet återremitteras för en översyn gällande 
differentiering av matchtaxa mellan barn och vuxna.  
 
Olof Lundberg (S) föreslår att ärendet avgörs idag.  
 
Olof Lundberg (S) tillstyrker kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras. Ordförande konstaterar att 
kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag.  
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag och konstaterar att så sker.  
 
Beslut skickas till 
emil.palmqvist@stenungsund.se 
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§ 129 Dnr: KS 2024/526 
 
Motion om skärmfri förskola - L, MP, V, C och KD 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige avslår motionen.  

 
Sammanfattning av ärendet 
Lisbeth Svensson (L), Jimmy Lövgren (MP), Annika Åberg-Darell (V), Linda-Maria 
Hermansson (C) och Nedžad Deumić (KD) har inkommit med en motion med förslag om att 
kommunen gör förskolan skärmfri.  

Motionen har beretts av kommunstyrelsen. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 188 
Informationsskrivelse 2024-05-14 
Motion 2024-04-18 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Lisbeth Svensson (L) föreslår att motionen återremitteras för utredning.  
 
Jimmy Lövgren (MP), Nedžad Deumić (KD) och Johan Thunberg (Ober) tillstyrker Lisbeth 
Svenssons (L) förslag om återremiss.  
 
Olof Lundberg (S) och Tomas Palm (SD) tillstyrker kommunstyrelsens förslag, det vill säga 
att motionen avslås.  
 
Inlägg i debatten 
Johnny Alexandersson (S), Maria Renfors (M), Sanida Okanovic (S) och Sara Hohlfält (ST) 
gör inlägg i debatten.   
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras. Ordförande konstaterar att 
kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag.  
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Omröstning begärs 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång:  
Ja-röst för att ärendet ska avgöras idag.  
Nej-röst för Lisbeth Svenssons (L) förslag om återremiss.  
 
Omröstningsresultat 
Med 39 ja-röster för att ärendet ska avgöras idag och 10 nej-röster för att återremittera ärendet 
har kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag.  
 
Följande röstade ja: Katja Nikula (S), Michael Ernfors (M), Olof Lundberg (S), Jan Rudén 
(S), Ida Melin (S), Johnny Alexandersson (S), Sanida Okanovic (S), Morgan Andersson (S), 
Lars-Ebbe Pettersson (S), Janette Olsson (S), Himan Mojtahedi (S), Ann Christensen (S), 
Kajs-Maria Ljung (S), Göran Andtbacka (S), Ann-Christin Jirblom Karlsson (S), Maria 
Renfors (M), Wouter Fortgens (M), Vivica Andersson (M), Kent Sylvan, Alexandra Ward-
Slotte (M), Maggie Robertsson (M), Henrik Wenell (M), Karin Sylvan (M), Ann Damberg 
Ström (M), Egil Midtbö (M), Christian Ottosson (M), Linda-Maria Hermansson (C), Mattias 
Vernberg (C), Håkan Hermansson (C), Christina Svensson (SD), Tomas Palm (SD), Kia 
Häggqvist (SD), Hans Häggqvist (SD), Daniel Thomsen (SD), Thomas Granlund (SD), Jimi 
Svensson (SD), Agneta Pettersson Bell (ST), Helena Järpsten (ST) och Sara Hohlfält (ST).  
 
Följande röstade nej: Birgit Lövkvist (V), Nedžad Deumić (KD), Henrik Hansson (KD), 
Torbjörn Spaak (KD), Annika Åberg-Darell (V), Truls Johannessen (V), Lisbeth Svensson 
(L), Göder Bergermo (L), Jimmy Lövgren (MP) och Johan Thunberg (Ober).  
 
Beslutsgång fortsättning 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag och konstaterar att så sker.  
 
Beslut skickas till 
Mia.skytt@stenungsund.se 
Malin.henriksson@stenungsund.se 
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§ 130 Dnr: KS 2024/442 
 
Ersättning för kommunal primärvård annan kommun 2024 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att höja ersättningsnivån för kommunal primärvård vid tillfällig 
vistelse i annan kommun inom Västra Götalands län till 828 kr per timme.  

 
Sammanfattning av ärendet 
VästKom är kommunalförbundens länsgemensamma samverkansaktör som företräder och 
biträder i samverkansfrågor och förhandlingar, med fokus på kommunal hälso- och sjukvård 
inklusive dess digitalisering. VästKom rekommenderar årligen ersättningsnivåer för 
kommunal primärvård som utförs av annan kommun än hemkommunen inom länet. För 2024 
rekommenderar VästKom att nivåerna höjs till 828 kr per timme. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 167 
Välfärdsutskottet 2024-04-24 § 54 
Tjänsteskrivelse 2024-03-28 
 
Beslut skickas till 
Johanna.nordqvist@stenungsund.se 
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§ 131 Dnr: KS 2024/167 
 
Antagande av VA-taxa 2025 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige antar reviderad vatten- och avloppstaxa för 2025 samt Taxebilaga A: 
tilläggstjänster.  

Revideringen av taxan innebär en höjning av brukningsavgiften med 18% och 
anläggningsavgiften med 4%. 
 
Reviderad vatten- och avloppstaxa börjar att gälla den 1 januari 2025. 
Taxebila A: tilläggstjänster, börjar att gälla den 1 juli 2024. 

 
Protokollsanteckning 
Agneta Pettersson Bell (ST) medges lämna följande anteckning till protokollet:  
”I tjänsteskrivelsen nämns försäljningen av renat avloppsvatten till industrin för användning i 
tekniska processer, något Stenungsundspartiet drivit och är positiva till. Däremot har det 
framkommit att reningsgraden inte är tillräcklig, vilket är oroande både ur kundperspektiv 
och miljöperspektiv. Vi uppmuntrar kommunstyrelsen att följa upp frågan om reningsgrad.” 
 
Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen har gjort en översyn av kommunens VA-taxa för att tillse att taxan möter 
framtida behov och utmaningar samt för att få en säker vattenförsörjning med god kvalité och 
en ekonomi i balans. Översynen gäller också språkliga och strukturella delar för att 
taxeföreskriften ska bli enklare att läsa och förstå.  
 
I taxedokumentet och Taxabilaga A framgår i detalj vilka ändringar som görs. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 170 
Allmänna utskottet 2024-04-23 § 46 
Tjänsteskrivelse 2024-03-25 
Vatten- och avloppstaxa, reviderad version 
Taxebilaga A: Tilläggstjänster 
 
Beslut skickas till 
johan.jillmyr@stenungsund.se 
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§ 132 Dnr: KS 2024/55 
 
Antagande av avfalls- och slamtaxa för åren 2024-2025 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige antar reviderad avfalls- och slamtaxa för 2024. Revideringen innebär en 
höjning med 8 % från och med den 1 juli 2024. 

Kommunfullmäktige antar reviderad slamtaxa för 2025, där revideringen innebär en höjning 
med 10 % från och med den 1 april 2025.  
 
Reservation  
Linda-Maria Hermansson (C), Mattias Vernberg (C), Håkan Hermansson (C), Jimmy Lövgren 
(MP) och Johan Thunberg (Ober) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linda-Maria 
Hermanssons (C) förslag.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Under kommande år står Sveriges kommuner inför en stor omställning inom avfallsområdet 
då krav på kommunal insamling av förpackningsmaterial ska ske fastighetsnära samt att 
skarpare krav på att skydda miljö och klimat ger höjda behandlingsavgifter. Trots en 
ersättningsmodell som tar hänsyn till insamlad mängd och antal insamlingsplatser, innebär det 
för Stenungsunds kommun ökade kostnader i drift och avskrivningar kopplade till det 
kommunala insamlingsansvaret för förpackningsavfall. Under år 2025 tillkommer kommunalt 
ansvar för insamling av textil som nyligen beslutades av regeringen. Textilen ska inte samlas 
in fastighetsnära men kommer belasta kommunen ekonomiskt i form av transporter och 
behållare. Ytterligare kostnader som tillkommer är höjd behandlingskostnad för slam. 
Sammantaget behöver befintlig taxa höjas för att få en budget i balans. Revideringen av taxan 
innebär också att nya tjänster läggs till som är kopplade till den fastighetsnära insamlingen av 
förpackningar och en ökad avgift för extratömning av restavfallskärl för verksamheter och 
flerbostadshus. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 171 
Allmänna utskottet 2024-04-23 § 47 
Tjänsteskrivelse 2024-03-27 
Avfalls- och slamtaxa 2024 halvår 
Avfalls- och slamtaxa 2025 
Avfalls- och slamtaxa 2026 
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Förslag till beslut på sammanträdet 
Linda-Maria Hermansson (C) föreslår att den nya taxan för 2025 kompletteras så att 
tömningsfrekvensen 13 gånger/år är valbar för kärl 2 för de abonnenter som hemkomposterar 
och därmed inte lämnar något matavfall, som motiverar den högre tömningsfrekvensen. 
Avgiften sänks för dessa abonnenter med 225kr/år, samma som i den gamla taxan.  
 
Olof Lundberg (S) föreslår att kommunfullmäktige avslår Linda-Maria Hermanssons (C) 
förslag.  
 
Olof Lundberg (S) tillstyrker kommunstyrelsens förslag. 
 
Inlägg i debatten  
Johan Thunberg (Ober) och Wouter Fortgens (M) gör inlägg i debatten.  
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Linda-Maria Hermanssons (C) förslag och 
konstaterar att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Beslut skickas till 
Michael.koohler@stenungsund.se 
Annie.friberg@stenungsund.se 
Nicklas.jonssonrapp@stenungsund.se 
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§ 133 Dnr: KS 2024/481 
 
Svar på revisionsrapport - Grundläggande granskning 2023 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige noterar kommunstyrelsens svar på revisorernas grundläggande 
granskning 2023.  

 
Sammanfattning av ärendet 
KPMG har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna genomfört en grundläggande 
granskning. Syftet med granskningen är att ge revisorerna underlag för ansvarsprövningen 
genom att översiktligt granska om kommunstyrelsen och nämnderna har en tillräcklig struktur 
för styrning, uppföljning och kontroll av verksamheten.   
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 176 
Tjänsteskrivelse 2024-04-15 
Kommunstyrelsens svar på revisionsrapport - Grundläggande granskning 2023 
Kommunfullmäktige 2024-04-18 § 81 
Revisionsrapport – Grundläggande granskning 2023 
 
Beslut skickas till 
Mia.skytt@stenungsund.se 
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§ 134 Dnr: KS 2024/309 
 
Demokratiberedningens förslag till reviderat reglemente - Rådet för 
personer med funktionsnedsättning 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till demokratiberedningen med följande 
motivering och medskick:  

”Avsnitt samt stycke indelningar ska vara samma i båda reglementena samt att skrivningar 
som rör formalia och administrativa frågor är lika mellan råden. 
Vad det gäller kallelser av ledamöter och ersättare så är det rådets föreningar som avses i 
reglementet och inte politiken. Politikens ledamöter samt ersättare kallas alltid och förväntas 
delta. Det behöver tydligt framgå. 
Vad det gäller arvoden och ersättningar som beskrivs i reglementet ska det framgå att det 
gäller föreningarnas ledamöter samt ersättare. Politiken har arvodesreglementet. Det 
behöver tydligt framgå. 
Vad det gäller ledamöter och ersättare i råden så är det vår mening att det är föreningarnas 
ledamöter som kallas och att ersättare får kallelse för kännedom. Med andra ord så ansvarar 
ledamot som har förhinder för att kalla in sin ersättare. Det betyder samtidigt att vår mening 
är att det endast är föreningarnas närvarande ledamöter samt tjänstgörande ersättare som 
får ersättning enligt arvodesreglemente. 
Det är samtidigt av stor vikt att föreningarnas ledamöter och ersättare i råden behandlas på 
ett likvärdigt sätt. Det samma gäller hanteringen av protokoll, publicering mm. Även 
skrivningen vad det gäller andra organisationer och föreningars närvarorätt. 
Vi delar även förvaltningens åsikt om att texten som avser handlingar som ska vara 
kommunstyrelsen tillhanda under avsnitt 3 ska strykas.” 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning är en rådgivande instans för 
ömsesidigt informationsutbyte mellan företrädare för personer med funktionsnedsättning i 
Stenungsunds kommun och kommunens verksamheter samt dess nämnder, utskott och 
beredningar. Demokratiberedningen har gjort en översyn av rådets reglemente.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 177 
Tjänsteskrivelse 2024-04-25 
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Reglemente för kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 
Befintligt reglemente för kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Johnny Alexandersson (S) tillstyrker kommunstyrelsens förslag om återremiss.  
 
Inlägg i debatten 
Jessica Gustafsson (V) yttrar sig i ärendet i egenskap av vice beredningsledare i 
demokratiberedningen.  
 
Helena Järpsten (ST) och Johan Thunberg (Ober) gör inlägg i debatten.  
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras.  
Ordförande konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska återremitteras i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Beslut skickas till 
Mia.skytt@stenungsund.se 
Johnny.alexandersson@stenungsund.se 
Annie.frid@stenungsund.se 
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§ 135 Dnr: KS 2024/310 
 
Demokratiberedningens förslag till reviderat reglemente för 
Pensionärsrådet 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till demokratiberedningen med följande 
motivering och medskick:  

”Avsnitt samt styckeindelningar ska vara samma i båda reglementena samt att skrivningar 
som rör formalia och administrativa frågor är lika mellan råden. 
Vad det gäller kallelser av ledamöter och ersättare så är det rådets föreningar som avses i 
reglementet och inte politiken. Politikens ledamöter samt ersättare kallas alltid och förväntas 
delta. Det behöver tydligt framgå. 
Vad det gäller arvoden och ersättningar som beskrivs i reglementet ska det framgå att det 
gäller föreningarnas ledamöter samt ersättare. Politiken har arvodesreglementet. Det 
behöver tydligt framgå. 
Vad det gäller ledamöter och ersättare i råden så är det vår mening att det är föreningarnas 
ledamöter som kallas och att ersättare får kallelse för kännedom. Med andra ord så ansvarar 
ledamot som har förhinder för att kalla in sin ersättare. Det betyder samtidigt att vår mening 
är att det endast är föreningarnas närvarande ledamöter samt tjänstgörande ersättare som 
får ersättning enligt arvodesreglemente. 
Det är samtidigt av stor vikt att föreningarnas ledamöter och ersättare i råden behandlas på 
ett likvärdigt sätt. Det samma gäller hanteringen av protokoll, publicering mm. Även 
skrivningen vad det gäller andra organisationer och föreningars närvarorätt. 
Vi delar även förvaltningens åsikt om att texten som avser handlingar som ska vara 
kommunstyrelsen tillhanda under avsnitt 3 ska strykas.” 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunala pensionärsrådet är en rådgivande instans för ömsesidig information mellan 
företrädare för pensionärer i Stenungsunds kommun och kommunen samt dess nämnder, 
utskott och beredningar. Demokratiberedningen har gjort en översyn av reglementet för 
kommunala pensionärsrådet.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 178 
Tjänsteskrivelse 2024-04-23 
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Reglemente för kommunala pensionärsrådet 
Befintligt reglemente för kommunala pensionärsrådet 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras.  
 
Ordförande konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska återremitteras i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Beslut skickas till 
Mia.skytt@stenungsund.se 
Jan.ruden@stenungsund.se 
Annie.frid@stenungsund.se 
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§ 136 Dnr: KS 2024/514 
 
Revidering av riktlinjer för kravhantering 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige antar reviderade ”Riktlinjer för kravhantering” som ersätter tidigare 
riktlinjer antagna av kommunfullmäktige 2019-09-12 § 105. 

 
Sammanfattning av ärendet 
Förslag till reviderade riktlinjer för kravhantering innebär bland annat en omarbetning av 
belopp och tid, som gjorts tillsammans med SOLTAK och övriga SOLTAK-kommuner. Detta 
för att förutsättningarna och arbetssättet har förändrats sedan riktlinjerna senast uppdaterades 
2019-09-12. Riktlinjerna för kravhantering fokuserar huvudsakligen på hur kravhanteringen 
ser ut när en kund/brukare inte betalar sina fakturor till Stenungsunds kommun.     
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 184 
Tjänsteskrivelse 2024-04-23 
Riktlinjer för kravhantering   
Befintliga riktlinjer för kravhantering 
 
Beslut skickas till 
Annette.bergholtz@stenungsund.se 
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§ 137 Dnr: KS 2024/449 
 
Prövning av ansvarsfrihet för Samordningsförbundet Älv och Kusts 
styrelse avseende verksamhetsåret 2023 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beviljar samordningsförbundet Älv & Kusts styrelse ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2023.  

 
Jäv  
Jan Rudén (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Samordningsförbundet Älv & Kust arbetar med människor mellan 16 och 64 år som behöver 
samordna sina insatser från flera myndigheter för att få en hållbar väg tillbaka till arbete eller 
studier. Verksamheten ägs och drivs av fem kommuner (Ale, Kungälv, Stenungsund, Tjörn 
och Öckerö) tillsammans med Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan och Västra 
Götalandsregionen. 
 
Samordningsförbundet Älv & Kusts styrelse har upprättat årsredovisning för verksamhetsåret 
2023 och överlämnat denna till respektive förbundsmedlem för prövning av ansvarsfrihet. 
Årets resultat uppgår till 1 002 tkr, vilket kan jämföras med budgeterat negativt resultat om -
1 661 tkr. Den positiva avvikelsen härrör främst från medel som förbundet beviljats av 
Svenska ESF-rådet, avseende projekt Gränsgångare. 
 
Av revisionsberättelse från förbundets auktoriserade revisor respektive förtroendevalda 
revisor framgår det att ansvarsfrihet tillstyrks styrelsen för verksamhetsår 2023.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 180 
Tjänsteskrivelse 2024-04-09 
Årsredovisning 2023 Samordningsförbundet Älv och Kust 
Revisionsberättelse förtroendevald revisor 
Revisionsberättelse auktoriserad revisor 
Årsberättelse Samverkansteamet 2023 
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Beslut skickas till 
henrik.svedberg@alvokust.se 
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§ 138 Dnr: KS 2024/466 
 
Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst och prövning av 
ansvarsfrihet för direktionen 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Tolkförmedling Västs årsredovisning 2023.   
 
Kommunfullmäktige beviljar Tolkförmedling Västs direktion ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2023. 
 
 
Jäv 
Olof Lundberg (S) och Nedžad Deumić (KD) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av 
ärendet. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Stenungsunds kommun blev medlem i Tolkförmedling Väst den 1 januari 2024. 
Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund vars ändamål är att tillgodose sina 
medlemmars, det vill säga Västra Götalandsregionen samt 45 primärkommuner, behov av 
språktolk genom att bedriva gemensam språktolk- och översättningsförmedling.  
 
Tolkförmedling Västs direktion har upprättat årsredovisning för verksamhetsåret 2023 och 
överlämnat denna till respektive förbundsmedlem för godkännande och prövning av 
ansvarsfrihet. Årets resultat blev -250 tkr, vilket kan jämföras med budgeterat nollresultat. 
Avvikelsen härrör främst från färre utförda uppdrag än prognostiserat för perioden, vilket i sin 
tur beror på lägre efterfrågan på tolk- och översättningsuppdrag då inflödet av personer i 
behov av tolk minskat i Sverige.  
 
Av auktoriserad revisors uttalande framgår att årsredovisningen upprättats i enlighet med 
tillämpligt lagrum och ger en rättvisande bild av förbundets finansiella ställning per 31 
december 2023. Förbundets förtroendevalda revisorer tillstyrker ansvarsfrihet för direktionen 
avseende verksamhetsåret 2023. 
 
Enligt Tolkförmedling Västs förbundsordning 16 § beslutar direktionen om återbetalning av 
eget kapital till medlemmarna i samband med behandlingen av årsredovisningen. För år 2023 
kommer 8,7 miljoner kronor återbetalas till medlemmarna, vilket baseras på andelen köpta 
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uppdrag. Eftersom Stenungsunds kommun inte var medlemmar i förbundet år 2023 erhålls 
ingen återbetalning av eget kapital.   
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-05-27 § 181 
Tjänsteskrivelse 2024-04-10 
Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst 
Revisionsberättelse förtroendevalda revisorer 
Uttalande auktoriserad revisor 
Protokollsutdrag direktionen Tolkförmedling Väst 2024-03-22 § 550, Årsredovisning 2023 
Protokollsutdrag direktionen Tolkförmedling Väst 2024-03-22 § 551, Återbetalning av eget 
kapital 
 
 
Beslut skickas till 
kansli@tolkformedlingvast.se 
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§ 139 Dnr: KS 2024/312 
 
Väckt ärende - Motion om plan för kollektivtrafik i kommunen, 
Annika Åberg-Darell (V) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Annika Åberg-Darell (V) har väckt ärende i kommunfullmäktige genom en motion. I 
motionen framförs förslag om att en plan för kollektivtrafik tas fram, utifrån förväntade behov 
från boende i hela kommunen i nutid samt med hänsyn till framtidens byggande av bostäder. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion 2024-03-07 
Kommunfullmäktige 2024-04-18 § 79 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Katja Nikula (S) föreslår att motionen remitteras till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med ordförandes förslag och 
konstaterar att så sker.  
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§ 140 Dnr: KS 2024/321 
 
Väckt ärende - Motion om att öka andelen vuxna i skolan genom att 
införa "klassmorfar", Helena Järpsten (ST) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Helena Järpsten (ST) har väckt ärende i kommunfullmäktige genom en motion. I motionen 
framförs förslag om att förvaltningen utreder vilka skolor som skulle kunna vara aktuella för 
införande av konceptet ”klassmorfar/klassmormor”, om det finns intresse hos föreningar att 
bistå med resursen ”klassmorfar” samt att en tidsplan för införandet redovisas för 
kommunfullmäktige under 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Motion 2024-03-04 
Kommunfullmäktige 2024-04-18 § 80 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Katja Nikula (S) föreslår att motionen remitteras till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med ordförandes förslag och 
konstaterar att så sker.  
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§ 141 Dnr: KS 2024/344 
 
Väckt ärende - Motion om utredning för möjlig lokalisering av nya 
generationens kärnkraft i Stenungsunds kommun, Tomas Palm och 
Hans Häggqvist (SD) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Tomas Palm och Hans Häggqvist (SD) har väckt ärende i kommunfullmäktige genom en 
motion. I motionen framförs förslag om att Stenungsunds kommun tar initiativ till att 
möjligheterna att etablera små modulära kärnreaktorer inom kommunen utreds av ansvariga 
myndigheter och verk. 
  
I andra hand föreslås att Vattenfall, eller annan kompetens inom området, inbjuds att föredra 
ämnet för kommunfullmäktige och förvaltningens ledningsgrupp i syfte att öka kunskapen. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion 2024-03-14 
Kommunfullmäktige 2024-04-18 § 81 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Katja Nikula (S) föreslår att motionen remitteras till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med ordförandes förslag och 
konstaterar att så sker.  
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§ 142 Dnr: KS 2024/505 
 
Väckt ärende - Motion om att förbättra logistiken runt buss och 
tågstationen, Truls Johannessen (V) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Truls Johannessen (V) har väckt ärende i kommunfullmäktige genom en motion, gällande 
åtgärder för att förbättra logistiken vid Stenungsunds station. I motionen framförs förslag om 
att:  

• Möjlighet till väg mellan Industrivägen och Norra vägen undersöks.  
• Planering för bussfickor och pendelparkering öster om järnvägen påbörjas snarast. 

 
Beslutsunderlag 
Motion 2024-04-15 
Kommunfullmäktige 2024-04-18 § 85 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Katja Nikula (S) föreslår att motionen remitteras till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med ordförandes förslag och 
konstaterar att så sker.  
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§ 143 Dnr: KS 2024/689 
 
Väckt ärende - Motion angående busskort för pensionärer, så kallat 
seniorkort, Vänsterpartiet 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Annika Åberg-Darell (V), Truls Johannessen (V) och Birgit Lövkvist (V) har väckt ärende i 
kommunfullmäktige genom en motion, med förslag om att: 
 

• Stenungsunds kommun i fortsättningen ska erbjuda seniorkortet mot en avgift om 300 
kronor per år. 

• Förvaltningen får i uppdrag att hitta ett lämpligt sätt att ta ut denna avgift på. 
• Förvaltningen får i uppdrag att utreda kostnaden för att fortsätta erbjuda seniorkortet 

från 65 års ålder utifrån dessa nya förutsättningar.  
 
Beslutsunderlag 
Motion 2024-05-27 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Katja Nikula (S) föreslår att motionen remitteras till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med ordförandes förslag och 
konstaterar att så sker.  
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§ 144 Dnr: KS 2024/690 
 
Väckt ärende - Motion om Pratbänkar och Vänskapsbänkar i syfte 
att motverka social ensamhet, Vänsterpartiet 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Annika Åberg-Darell (V) och Truls Johannessen (V) har väckt ärende i kommunfullmäktige 
genom en motion, med förslag om att förvaltningen i samråd med olika aktuella föreningar tar 
fram ett förslag till hur ”Pratbänkar” eller ”Vänskapsbänkar” kan införas i Stenungsunds 
kommun i syfte att motverka ofrivillig ensamhet. 
 
Beslutsunderlag 
Motion 2024-05-27 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Katja Nikula (S) föreslår att motionen remitteras till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med ordförandes förslag och 
konstaterar att så sker.  
 
 

50S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 8
7b

c3
a5

4-
3f

31
-4

d6
e-

bf
da

-fa
61

71
64

06
2b



 
 

Detta protokoll är elektroniskt signerat och 
juridiskt bindande.  

Rätt utdraget intygar 

 

Protokoll
Kommunfullmäktige
2024-06-19

 
 
 
 
§ 145 Dnr: KS 2024/28 
 
Fyllnadsval av en ersättare i valnämnden 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige utser Torbjörn Spaak (KD) till ersättare i valnämnden för perioden 
2024-06-19 till och med 2026-12-31. 
  
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige har, på hans egen begäran, entledigat Henrik Hansson (KD) från 
uppdraget som ersättare i valnämnden. Kommunfullmäktige behöver därför förrätta 
fyllnadsval av en ersättare i valnämnden.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2024-04-18 § 107 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Henrik Hansson (KD) föreslår att Torbjörn Spaak (KD) utses till ersättare i valnämnden för 
perioden 2024-06-19 till och med 2026-12-31. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med Henrik Hanssons (KD) 
förslag och konstaterar att så sker.  
 
Beslut skickas till 
SOLTAK AB 
Annie.frid@stenungsund.se 
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§ 146 Dnr: KS 2024/27 
 
Begäran om entledigande från uppdrag som ledamot i beredningen 
för hållbara livsvillkor, Claudia Söderström (M) 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige entledigar Claudia Söderström (M) från uppdraget som ledamot i 
beredningen för hållbara livsvillkor.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Claudia Söderström (M) har inkommit med begäran om att entledigas från uppdraget som 
ledamot i beredningen för hållbara livsvillkor.  
 
Beslutsunderlag 
Begäran om entledigande 2024-05-17 
 
Beslut skickas till 
SOLTAK AB 

52S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 8
7b

c3
a5

4-
3f

31
-4

d6
e-

bf
da

-fa
61

71
64

06
2b



 
 

Detta protokoll är elektroniskt signerat och 
juridiskt bindande.  

Rätt utdraget intygar 

 

Protokoll
Kommunfullmäktige
2024-06-19

 
 
 
 
§ 147 Dnr: KS 2024/28 
 
Fyllnadsval av ledamot i beredningen för hållbara livsvillkor 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige utser Maggie Robertsson (M) till ledamot i beredningen för hållbara 
livsvillkor för perioden 2024-06-19 till och med 2026-12-31.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige har, på hennes egen begäran, entledigat Claudia Söderström (M) från 
uppdraget som ledamot i beredningen för hållbara livsvillkor. Kommunfullmäktige behöver 
därför förrätta fyllnadsval av en ledamot i beredningen för hållbara livsvillkor.  
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Wouter Fortgens (M) föreslår att Maggie Robertsson (M) utses till ledamot i beredningen för 
hållbara livsvillkor för perioden 2024-06-19 till och med 2026-12-31. 
 
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med Wouter Fortgens (M)  
förslag och konstaterar att så sker.  
 
Beslut skickas till 
SOLTAK AB 
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§ 148 Dnr: KS 2024/17 
 
Inkomna beslut och protokoll till kommunfullmäktige 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige noterar informationen.  
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Följande protokoll har inkommit till kommunfullmäktige:  

• Protokoll Årsstämma SOLTAK AB 2024-05-16 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Lisbeth Svensson

Egil MidtböKatja Nikula
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